

QUALITY POLICY STATEMENT

بيان سياسة الجودة

Mobilift is committed to the achievement of the following Quality objectives:

تولي شركة موبيليفت جل اهتمامها وعنايتها لغرض تحقيق أهداف الجودة المدرجة فيما يلي:

❖ Within the policy ,we are committed to comply with the applicable Statutory, Regulatory and Customer Requirements.

❖ تلتزم الشركة بأن تطبق كل المعايير القانونية والتنظيمية والعملاء من أجل تحقيق سياسية الجودة.

❖ Ensure that all services and provided by the company are in accordance with our Clients requirements.

❖ التأكد من أن المنتجات والخدمات المقدمة من قبل شركتنا منسجمة مع متطلبات عملائنا الكرام.

❖ Employ the services of qualified and experienced personnel, to ensure a high quality and products.

❖ توظيف خدمات الأفراد المؤهلين وذوي الخبرة لغرض التأكد من توفير منتجات ذات جودة.

❖ Continually improve the efficiency of our operations and enhance our product quality.

❖ السعي نحو تحسين عملياتنا وتعزيز جودة منتجاتنا.

❖ Train and develop company personnel in the execution of quality work and understanding of quality system, with a particular emphasis on local employees. Ensure quality awareness at all levels within the company.

❖ تدريب وتطوير أفراد الشركة فيما يرتبط بعملية تنفيذ جودة العمل وفهم واستيعاب نظام الجودة مع التركيز على شريحة الموظفين المحليين. التأكد من أن التوعية المتعلقة بالجودة تعم كافة المستويات في الشركة.

❖ Ensure that all quality system requirements including those of ISO-9001:2008, are being fulfilled and that the system is continually reviewed in order to improve its effectiveness.

❖ التأكد من ان كافة متطلبات نظام الجودة بما في ذلك تلك المرتبطة بشهادة ايسو 2008:9001 يتم الايفاء بها وأن النظام يتم مراجعته بصفة مستمرة لضمان تطوير فعاليته.

❖ This Policy shall be distributed to all company locations and shall be the concern of each and every employee of the company.

❖ يتوجب توزيع هذه السياسة على كافة مواقع الشركة وان تحضى على اهتمام وعناية كافة موظفي الشركة.

General Manager
Mobilift & Partners LLC
Date: 23.09.2013



المدير العام
موبيليفت وشركاه ش.م.م
التاريخ: 23.09.2013